
 OR.0002.12.2022.MD 

Protokół Nr LVI/22 

 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 listopada 2022 roku 

 

Obrady rozpoczęto 24 listopada 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz.19:23 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Jan Czarnecki 

2. Zygmunt Ryszard Czarny 

3. Marek Dąbrowski 

4. Jadwiga Durejko 

5. Aneta Flis 

6. Paweł Iwanicki 

7. Edward Joachimiak 

8. Janina Kamińska 

9. Wincenty Seweryn Kilian 

10. Józef Łastowski 

11. Marta Elżbieta Matkowska 

12. Robert Matkowski 

13. Wiesław Natkaniec  

14. Witold Zbigniew Perski 

15. Adam Prankiewicz 

16. Czesław Jan Rogosz 

17. Wioletta Agnieszka Szukajło 

18. Tomasz Michał Tomczak 

19. Łukasz Michał Walkowiak 

20. Marcin Andrzej Walkowiak 

21. Ryszard Tadeusz Wilant 

 

Ad 1) Otwarcie obrad. 

Porządek obrad, wraz z załączonymi materiałami, jakie otrzymali radni na 7 dni 

przed sesję, stanowi załącznik nr 1.  

W sesji uczestniczyło 21   radnych. Lista obecności – załącznik nr 2. Raport 

obecności z systemu eSesja – załącznik nr 3.   

Lista obecności przedstawicieli Urzędu Miejskiego Trzcianki – załącznik nr  4.   

Lista obecności sołtysów sołectw gminy Trzcianka – załącznik nr  5. 
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Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Robert 

Matkowski.   

Protokołowała Marzena Domagała, inspektor ds. obsługi Rady. 

Obrady Rady Miejskiej zostały utrwalone na nośniku CD, zawierającym 

nagrania wszystkich wypowiedzi w trakcie obrad, który stanowi integralną część 

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Robert Matkowski, działając zgodnie  

z art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, otworzył sesję Rady Miejskiej 

Trzcianki. Stwierdził quorum, przy którym może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały Rada Miejska Trzcianki. W momencie otwarcia sesji 

uczestniczyło  19 radnych. Nieobecni, w tym momencie, radna J. Durejko i radny  

W. Kilian.  

Następnie przywitał: 

- radnych Rady Miejskiej Trzcianki, 

- posła na Sejm RP pana Krzysztofa Czarneckiego 

- burmistrza Trzcianki pana Krzysztofa W. Jaworskiego,  

- zastępcę burmistrza pana Witolda Putyrskiego, 

- sekretarza gminy panią Alinę Matkowską, 

- skarbnika gminy panią Joannę Zieńko,  

- kierownika referatu Promocji panią I. Moraczyńską-Lilleeng, 

- radcę prawnego panią Danutę Ciesielską, 

- sołtysów sołectw gminy Trzcianka, 

- inspektora ds. obsługi Rady Marzenę Domagałę 

- mieszkańców oglądających sesję za pośrednictwem internetu, abonentów  

i przedstawicieli telewizji lokalnej.  

Poinformował, że o głos na sesji, zgodnie ze statutem Gminy Trzcianka, 

poprosiło dwóch mieszkańców Trzcianki.   

 

Przed rozpoczęciem obrad, burmistrz Trzcianki K. W. Jaworski wraz z przewodni-

czącym Rady Miejskiej R. Matkowski złożyli gratulacje trzcianeckim sportowcom  

i ich trenerom: 

- Wiktorii Ćwiżeń UKS Copal, brązowy medal na mistrzostwach Polski, 

- Pauli Kułaga UKS Copal, mistrzyni Polski,  

- Arlecie Flisikowskiej, aktualnej mistrzyni drużynowej świata w warcabach. 

Gratulacje odebrała mama.   

W dyskusji wzięli udział: 

- poseł na Sejm RP pan Krzysztof Czarnecki w swoim wystąpieniu zwrócił 
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uwagę na mechanizmy wprowadzane przez nasz rząd w okresie od pandemii do 

chwili obecnej, ocenił również działania trzcianeckiego samorządu. 

Ad 2) Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad ostał przesłany na 7 dni przed sesją wraz z materiałami.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski poinformował, że: 

1) Komisja Gospodarcza złożyła wniosek o wycofanie z porządku obrad 

projektu uchwały w zmieniającej uchwałę Nr VI/45/19 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego gminy Trzcianka, 

2) Burmistrz Trzcianki, pismem OR.0006.20.2022.JN z 24.11.2022 r., złożył 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia 

podatku rolnego na obszarze gminy Trzcianka na 2023 rok. Pismo stanowi 

załącznik nr 5. 

- Krzysztof Wojciech Jaworski uzasadnił wniosek o wprowadzenie projektu 

uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Trzcianka na 2023 rok, 

na wniosek Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi.  

Głosowano w sprawie: 

Wniosek Komisji Gospodarczej o wycofanie z porządku obrad (punkt 11) 

projektu uchwały w zmieniającej uchwałę Nr VI/45/19 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego gminy Trzcianka.  

Projekt uchwały został wycofany. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Edward 

Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, 

Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Adam 

Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz 

Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, 
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Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (3) 

Marek Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Wiesław Natkaniec.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku 

rolnego na obszarze gminy Trzcianka na 2023 rok. Projekt uchwały 

wprowadzono w punkcie 11. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 

Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz 

Wilant. 

 

Ad 3)  Przyjęcie protokołu Nr LV/22 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki  

z 27 października 2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr LV/22 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki  

z 27 października 2022 r. 

 

Protokołu Nr LV/22 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 27 października 2022 r. 

został przyjęty. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 

Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz 
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Wilant. 

 

Ad 4)  Promocja inwestycyjna gminy. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Wojciech Jaworski (P) – burmistrz przedstawił prezentację  

w temacie promocji inwestycyjnej gminy Trzcianka.  

 

Ogłoszono 35 minut przerwy.  

 

Ad 5 i 6) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2022-2035 oraz projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2022 rok.  

Radnym przekazano pismo burmistrza Trzcianki FN.3021.14.2022.IZ  

z 24.11.2022 r. dot. wprowadzenia na sesji poprawek do przedstawionych 

projektów. Pismo – załącznik nr 6.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski – przedstawił opinie komisji do obu projektów uchwał – 

załączniki nr 7 i 8. 

 

- Joanna Zieńko – omówiła zaproponowane zmiany do WPF na lata 2022-2035 

oraz uchwały budżetowej na 2022 r., a następnie poprawki, jak w piśmie  

z 24.11.2022 (zał. Nr 6).  

 

- Łukasz Michał Walkowiak wyraził pozytywną opinię na temat budowy bieżni 

i jednocześnie swoje wątpliwości jej wykorzystania w momencie braku klubów 

lekkoatletycznych w Trzciance, funkcjonowania i wykorzystywania obiektu. 

Dodał, że będzie prosił i zabiegał o budowę boiska bocznego ze sztuczną 

nawierzchnią na OSiR, mając na względzie zainteresowania dzieci piłką nożną.  

 

- Marcin Andrzej Walkowiak nie zgodził się z przedmówcą stwierdzając, że 

inwestycja jest niepotrzebna, proponował pieniądze wycofać i przeznaczyć 

właśnie na budowę sztucznego boiska. Będzie to obiekt wykorzystany przez 

lokalne kluby, jak i z zewnątrz. Z wynajmu boiska byłby jakiś dochód  

i możliwości treningu zimą.  

 

- Witold Zbigniew Perski również odniósł się do propozycji budowy bieżni, jako 

obiektu kompleksowego, ze względu na dużo niewiadomych. Wyraził 
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wątpliwości, co do oświetlenia i całej infrastruktury przy bieżni, potrzebnej  do 

trenowania dyscyplin lekkoatletycznych, jej utrzymania i braku klubu 

sportowego, który wykorzystywałby ten obiekt. Zwrócił uwagę, że nie 

konsultowano tego z radnymi i są inne ważne potrzeby. Proponował odstąpić od 

tej inwestycji.  

 

- Jadwiga Durejko zwróciła uwagę, że uwolniły się środki własne w kwocie 

ponad 2.700.000 zł, burmistrz, bez konsultacji, złożył wniosek o dofinansowanie 

budowy bieżni. Jej zdaniem jest trudna sytuacja w całym kraju i „dziur”, które 

należy załatać w gminie jest dużo. Zwróciła uwagę na brak mieszkań, złego 

stanu mieszkań, wymiany oświetlenia, stanu dróg gminnych. Poddała 

wątpliwości czy bieżnia to najważniejszy cel i apelowała do radnych aby tej 

kwoty nie określać zadaniowo.  

 

- Marta Elżbieta Matkowska (Ad Vocem) odpowiadając radnemu W. Perskiemu 

wyjaśniła, że Komisja Bezpieczeństwa, Sportu i Turystyki została pominięta  

w tych konsultacjach.  

 

- Marta Elżbieta Matkowska (m) – wygłosiła oświadczenie – pisemna wersja 

stanowi załącznik nr 9. 

 

- Zygmunt Ryszard Czarny wnosił o rozważenie budowy bieżni przy Szkole 

Podstawowej Nr 1, która miała być jeszcze jak było Gimnazjum, a o której 

mówi się praktycznie od zawsze.  

 

- Wiesław Natkaniec zwrócił uwagę, że była o bieżni mowa wcześniej, również 

na Komisji Bezpieczeństwa. Temat nie pojawił się nagle. Następnie wyjaśnił, 

jakie środki pozyskano i co ma obejmować budowa bieżni. Radny wyraził 

zdziwienie, że z takich środków radni chcą zrezygnować, brakuje tyko 70.000 

zł.  

 

- Jadwiga Durejko (Ad Vocem) odniosła się do wypowiedzi radnego  

W. Natkańca zwracając uwagę, jak długo w gminie mówi się o drogach. 

Proponowała realizować jak najbardziej potrzebne zadania dla mieszkańców, a 

dopiero potem tego typu obiekty jak bieżnie, tym bardziej że pozostała dość 

duża kwota.  
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- Witold Zbigniew Perski (Ad Vocem) do radnego W. Natkańca zwrócił między 

innymi uwagę, że nie chodzi o bieżne ale stadion lekkoatletyczny i nie jest to 

odpowiedni czas na coś takiego. Zwrócił uwagę na koszty utrzymania obiektu, 

oświetlenia itp. 

 

- Adam Prankiewicz zwrócił uwagę, że temat przewijał się wiele razy i wyjaśnił, 

że obecnie biegające po murawie boiska dzieci mogłyby korzystać z bieżni. 

Temat dróg jest problemem od zawsze i zawsze będzie, bo budują się osiedla, 

domki, mieszkania itp. Wyraził żal, że temat jest przesądzony, a dzieci mogłyby 

nie taplać się w błocie, a skorzystać z nowej bieżni. Dopytywał czy te środki 

można by wykorzystać tylko na budowę bieżni, jednocześnie odpowiadając 

sobie, że chyba jednak przyznane środki są na cały kompleks.  

 

- Edward Joachimiak (m) w swojej wypowiedzi przybliżył temat, jego zdaniem 

bardzo problematyczny, braku szaletu miejskiego w Trzciance, zwracając 

miedzy innymi uwagę, że można było zrealizować zapisaną w budżecie 

inwestycję budowy szaletu w pierwszym kwartale br. Wówczas 

prawdopodobnie wystarczyłoby środków. Zwrócił się z prośbą do burmistrza, 

aby zaproponował rozwiązanie tej sytuacji, zgodnie z budżetem, jeszcze w tym 

roku. 

 

- Robert Matkowski pochwalił burmistrza, za możliwość realizacji hal 

sportowych w Łomnicy i Białej ze środków zewnętrznych w całości, natomiast 

o uwolnionych dzięki temu środkach powinna zdecydować Rada. Odniósł się do 

środków przeznaczonych w budżecie na budowę dróg, w kontekście uwolnionej 

kwoty 2.600.000 zł. Wspomniał również o możliwościach budowy basenu, 

dołożeniu na ten cel środków i pozyskaniu dużej kwoty, ale konieczne jest 

wykonanie projektu do 31 marca 2023 r. 

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski odniósł się do wypowiedzi radnych, zwracając 

uwagę na wstępie na pracę pracowników Urzędu Miejskiego przygotowujących 

wnioski o środki zewnętrzne, opracowujących dokumentacje techniczne. 

Poinformował jakie wnioski zostały złożone. Wyjaśnił czego ma dotyczyć 

inwestycja pod nazwą budowa bieżni, kto będzie obsługiwał, jak pozyskano 

środki, możliwościach wykorzystania tylko na wskazany cel.  Prosił radnych  

o przyjęcie tej zmiany budżetu.  
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- Jadwiga Durejko (Ad Vocem) oceniła, że z wypowiedzi burmistrza 

zrozumiała, że ważniejsze są inwestycje, na które można pozyskać pieniądze, 

a nie te, o których wspominała wcześniej, podstawowe potrzeby, na które ludzie 

czekają, a głównie chodzi o drogi, mieszkania.  

 

- Edward Joachimiak (Ad Vocem) do burmistrza, przypomniał o braku 

ustosunkowania się do jego wypowiedzi dot. budowy szaletu.  

 

- Witold Putyrski wyjaśnił, że budowa szaletu, to nie obiekt, który mógł być 

postawiony przez dwa miesiące, a jest to związane z obecnymi przepisami 

prawa budowlanego. Od momentu wyboru lokalizacji trwały procedury 

związane z ustaleniem lokalizacji inwestycji, uzyskania pozwolenia na budowę, 

które obecnie są długotrwałe. Planując obiekt szacowano koszt na 400.000 zł. 

Najtańsza oferta z przetargu było o 50% wyższa, stąd burmistrz zaproponował 

zdjęcie wydatków z tej inwestycji, co Rada przyjęła w zmianie budżetu. Temat 

musi przeczekać trudny okres gospodarczy. Odniósł się również do pomysłu 

realizacji basenu w poprzedniej kadencji. Wspomniał również o planach 

budowy szaletu przy plaży.  

 

- Robert Matkowski (Ad Vocem) odpowiedział panu W. Putyrskiemu odnośnie 

obligacji zaciągniętych w poprzedniej kadencji, w kontekście możliwości 

pozyskania środków na budowę basenu, które nie będą kredytem, a środki 

zaoszczędzone na halach sportowych przeznaczyć na wkład własny do budowy 

basenu.  

 

- Witold Putyrski odpowiadając radnemu R. Matkowskiemu odniósł się do 

wypowiedzi posła na Sejm RP K. Czarneckiego w kontekście budowy basenu 

informując, jakie działania w tym kierunku podjęto i brak oferty na wykonanie, 

które pojawiły się dopiero po przedłużeniu terminu na wykonanie dokumentacji 

technicznej.   

 

- Robert Matkowski skomentował wypowiedź pana W. Putyrskiego mówiąc  

o możliwościach realizacji basenu.   

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski podkreślił działania pracowników Urzędu aby 

planowane inwestycje były realizowane.  
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- Edward Joachimiak (Ad Vocem) pytał o przeniesienie inwestycji pn. budowa 

szaletu do wydatków niewygasających tego roku realizacji w 2023 r. 

podkreślając, że wiadomo iż taniej już nie będzie.   

 

- Wincenty Seweryn Kilian wyraził swoje zdanie na temat budowy hal 

sportowych w Białej i Łomnicy, a następnie mówił o potrzebie budowy 1 km 

drogi w Runowie, którą utwardzono na długości 250 mb. ze wsparciem środków 

Nadleśnictwa. Ze środków budżetowych można by wykonać pozostałą część 

drogi. Poprze tą inwestycję, jeżeli w przyszłorocznym budżecie znajdzie się ok. 

3 mln zł na drogi.  

 

- Witold Zbigniew Perski wyraził swoją wątpliwość, czy gmina musi wchodzić 

we wszystkie programy. Zwróci uwagę, że budowa bieżni będzie wiązała się  

z dodatkowymi inwestycjami i kosztami.  

 

- Janina Kamińska odniosła się do wypowiedzi posła zwracając się z pytaniem, 

dlaczego wniosek gminy na Trzcianka-Południe był tylko na 5 mln zł, jakie 

wnioski składano wówczas, dlaczego zwrócono środki na budowę DPŚ. 

Skomentowała temat budowy szaletu, budowy dróg 

 

- Jadwiga Durejko (Ad Vocem), kierując słowa do radnej J. Kamińskiej, 

odniosła się do kwestii głosowania w temacie realizacji drogi na Siedlisko.  

 

- Wincenty Seweryn Kilian (Ad Vocem) wyjaśnił radnej J. Kamińskiej o jakiej 

drodze mówił. 

 

- Jadwiga Durejko złożyła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przejście 

do głosowań.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski zgodził się z propozycją zamknięcia dyskusji, 

tym bardziej, że argumenty za zapisaniem bieżni w WPF padły. Zwrócił uwagę, 

żr projekt budżetu na 2023 r. został radnym przekazany i teraz radni mają 

możliwość zdecydowania, jakie inwestycje mają zostać wpisane do budżetu 

2023 r. Natomiast bieżnia jest bonusem ponad to, co zapisano w projekcie 

budżetu na 2023rok.   
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Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny radnej J. Durejko o zakończenie dyskusji.  

Wniosek przyjęto.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 

Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 

Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej 

Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (1) 

Wiesław Natkaniec  

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Przystąpiono do głosowania poprawek do uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok 

 

Głosowano w sprawie: 

Zwiększa się w dziale 852 rozdział 85219 dochody budżetu o kwotę 5.920,00 zł 

z tytułu dofinansowania z Krajowego Funduszu Szkoleniowego na dokształca-

nie pracowników (§ 0970) i zwiększa się wydatki w § 4700 o kwotę 5.920,00 zł, 

a także przenosi się kwotę 294,00 zł z § 4300 do § 4700 na zwiększenie wkładu 

własnego do kwoty 1.480,00 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 
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Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta 

Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, 

Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (1) 

Edward Joachimiak 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zwiększa się w dziale 010 rozdziale 01095 dochody budżetu o kwotę 4.000,00 

zł w § 0970 z tytułu nagrody dla sołectwa Biała jako "Lider Wielkopolskiej 

Odnowy Wsi" z przeznaczeniem na wydatki w § 4210 na zakup materiałów  

i wyposażenia.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta 

Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, 

Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Joachimiak 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Głosowano w sprawie: 

W planie dochodów w dziale 750 rozdz. 75095 z tytułu dotacji z UE na projekt 

pn. "Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia 

w ramach programu operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 " przenosi 

się z § 2057 do § 2007 plan w kwocie 432.720,00 zł oraz z § 6257 do § 6207 

plan w kwocie 294.000,00 zł.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Witold Zbigniew 

Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, 

Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (1) 

Edward Joachimiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Natkaniec  

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Głosowano w sprawie: 

W planie wydatków bieżących na zadanie pn. "Przebudowa budynku użytkowe-

go na Ośrodek Edukacji Ekologicznej w Rychliku" przenosi się w dziale 900 

rozdz. 90095 kwotę 8.500,00 zł z § 4307 do § 4217 oraz kwotę 1.500,00 zł  

z § 4309 do § 4219 .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, 

Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz 

Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Edward Joachimiak, Marta Elżbieta Matkowska 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Michał Walkowiak. 
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Głosowano w sprawie: 

Zwiększa się w dziale 926 rozdz. 92601 § 6350 dochody budżetu o kwotę 

2.680.400,00 zł z tyt. dofinansowania na budowę boisk w Łomnicy (środki  

w kwocie 1.438.600,00 zł) i w Białej (środki w kwocie 1.241.800,00 zł)  

z Ministerstwa Sportu i Turystyki w ramach "Programu budowy hal sportowych  

o lekkiej konstrukcji".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta 

Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, 

Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (1) 

Edward Joachimiak 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiana źródła finansowania - "Budowa namiotowej hali sportowej wraz  

z zapleczem sanitarno - szatniowym przy Szkole Podstawowej we wsi Łomnica"  

- zmniejsza się środki własne gminy o kwotę 817.804,00 zł oraz środki z RFIL  

o kwotę 620.796,00 zł, a wprowadza się środki z dotacji z MSiT w kwocie 

1.438.600,00 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 
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Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta 

Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, 

Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (1) 

Edward Joachimiak 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiana źródła finansowania - "Budowa namiotowej hali sportowej wraz  

z zapleczem sanitarno - szatniowym przy Szkole Podstawowej we wsi Biała"  

- zmniejsza się środki własne gminy o kwotę 474.675,27 zł oraz środki z RFIL  

o kwotę 767.124,73 zł, a wprowadza się środki z dotacji z MSiT w kwocie 

1.241.800,00 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta 

Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, 

Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (1) 

Edward Joachimiak 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmniejsza się deficyt o kwotę 2.680.400,00 zł i ustala się na kwotę 

20.595.956,68 zł.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta 

Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, 

Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Joachimiak 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Michał Walkowiak 

 

Głosowano w sprawie: 

Zwiększa się rozchody o kwotę 2.680.400,00 zł z tytułu przelewów na rachunki 

lokat lokatę w § 994 i ustala się plan rozchodów na 2022 rok w kwocie 

3.545.021,00 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta 

Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, 

Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Joachimiak 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Michał Walkowiak. 
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Głosowanie poprawek do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Trzcianka na lata 2022-2035. 

 

Głosowano w sprawie: 

W związku ze zmianami w uchwale budżetowej na 2022 rok wprowadza się 

zmiany w projekcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy Trzcianka na lata 2022-2035 w dochodach i wydatkach oraz 

przychodach i rozchodach (załącznik Nr 1 - Wieloletnia Prognoza Finansowa). 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, 

Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz 

Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Edward Joachimiak, Marta Elżbieta Matkowska 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Głosowano w sprawie: 

W załączniku Nr 2 wprowadza się nowe przedsięwzięcie o nazwie "Przebudowa 

bieżni lekkoatletycznej stadionu sportowego przy ul. Piotra Skargi w Trzciance" 

z Programu Sportowa Polska - Program rozwoju lokalnej infrastruktury 

sportowej; okres realizacji w latach od 2022 r. do 2023 r.; łączne nakłady 

6.262.000,00 zł, limity wydatków: 2022 r. w kwocie 0,00 zł, 2023 r. w kwocie 

6.262.000,00 zł, limit zobowiązań w kwocie 6.262.000,00 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Józef 

Łastowski, Wiesław Natkaniec , Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło 

PRZECIW (12) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Edward 

Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 

Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał 

Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Głosowano w sprawie: 

W załączniku Nr 2 wprowadza się w przedsięwzięciu o nazwie "Rozwój 

cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia w ramach 

programu operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 ", przenosi się kwotę 

12.000,00 zł z limitu wydatków bieżących na 2023 r., do limitu wydatków 

majątkowych na 2023 r., odpowiednio zmiana dotyczy łącznych nakładów  

i limitu zobowiązań.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta 

Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, 

Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Joachimiak 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Michał Walkowiak. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzcianka na lata 2022-2035. 
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Uchwała Nr LVI/581/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2022-2035 została podjęta. Uchwała - załącznik nr 10. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, 

Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz 

Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (1) 

Edward Joachimiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marta Elżbieta Matkowska 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok.  

 

Uchwała Nr LVI/582/22 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok została podjęta. Uchwała – załącznik nr  11.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, 

Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz 

Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (1) 
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Edward Joachimiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marta Elżbieta Matkowska 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Ogłoszono 10 minut przerwy.  

 

Ad 7)  Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski – przedstawił opinie komisji, jak w załącznik nr 12. 

 

- Joanna Zieńko – omówiła zaproponowane zmiany stawek podatku od środków 

transportowych.  Prosiła o skorygowanie zapisu w § 3 – na zapis traci moc 

uchwała Nr XXIX/234/16 z 24.11.2016 roku.  

 

- Jadwiga Durejko – pytała o konsultacje z osobami bezpośrednio 

zainteresowanymi?  

 

- Joanna Zieńko – wyjaśniła, że nie było konsultacji, średni wzrost wynosi 8%  

w stosunku do dotychczas obowiązujących stawek. 

 

- Wiesław Natkaniec złożył oświadczenie odnosząc się do głosowania nad 

wprowadzeniem przedsięwzięcia o nazwie "Przebudowa bieżni lekkoatletycznej 

stadionu sportowego przy ul. Piotra Skargi w Trzciance" zwracając uwagę 

między innymi, że przeciwna temu była również przewodnicząca Komisji 

Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji, dlatego złoży wniosek o jej 

odwołanie z tej funkcji.  

 

- Łukasz Michał Walkowiak usprawiedliwił swoją nieobecność podczas sesji.  

 

- Marta Elżbieta Matkowska odniosła się do oświadczenia radnego Wiesława 

Natkańca.  
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- Robert Matkowski złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przejście 

do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny radnego R. Matkowskiego o zamkniecie dyskusji i przejście 

do głosowania.  

Wniosek przyjęto. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 

Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 

Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (1) 

Wiesław Natkaniec. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  

Uchwała Nr LVI/583/22 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych została podjęta. Uchwała - załącznik nr 13. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 
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Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (2) 

Edward Joachimiak, Robert Matkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jan Czarnecki, Marta Elżbieta Matkowska. 

 

Ad 8)  Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski – przedstawił opinie komisji, jak w załącznik nr 14. 

- Krzysztof Wojciech Jaworski omówił projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

  

Uchwała Nr LVI/584/22 w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu została podjęta. Uchwała - załącznik nr 15. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, 

Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz 

Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, 

Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Edward Joachimiak, Marta Elżbieta Matkowska. 

Ad 9) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LV/578/22 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 27 października 2022 r. w sprawie przyznawania nagród za 

osiągnięte wyniki sportowe. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski – przedstawił opinie komisji, jak w załącznik nr 16. 
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- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił przyczyny wprowadzenia poprawek, 

zgodnych z oczekiwaniami organu nadzoru.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LV/578/22 Rady Miejskiej Trzcianki  

z dnia 27 października 2022 r. w sprawie przyznawania nagród za osiągnięte 

wyniki sportowe. 

 

Uchwała Nr LVI/585/22 zmieniająca uchwałę Nr LV/578/22 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 27 października 2022 r. w sprawie przyznawania nagród za 

osiągnięte wyniki sportowe została podjęta. Uchwała - załącznik nr 17. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta 

Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, 

Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (1) 

Edward Joachimiak. 

Ad 10)  Projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Trzcianki kontroli nieprzewidzianej w półrocznym planie pracy na II 

półrocze 2022 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski – przedstawił opinie komisji, jak w załącznik nr 18. 

 

- Marcin Andrzej Walkowiak uzasadnił swój wniosek o zlecenie kontroli 

Komisji Rewizyjnej kontroli w zakresie budżetu obywatelskiego.  

 

- Robert Matkowski poinformował, że radnym przekazano zaopiniowany przez 

radcę prawnego projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

kontroli nieprzewidzianej w półrocznym planie pracy na II półrocze 2022 r. 

(pismo burmistrza Trzcianki OR.0721.2.2022 z 23.11.2022 r. wraz z projektem 



23 

 

uchwały – załącznik nr 19).  

 

- Jadwiga Durejko upewniła się, że w ww. projekcie są zapisane terminy 

zakończenia kontroli do 30 04.2023 r. 

 

- osoba z sali - XXXXXXX– mieszkaniec Trzcianki – zwrócił uwagę, że już 

29.09.2022 r. zwrócił się z wnioskiem o ewaluację sposobu realizacji budżetu 

obywatelskiego, zwracając uwagę na wykorzystywane narzędzie do głosowania. 

Wniosek został przekazany burmistrzowi Trzcianki. Ocenił jako dobre działanie 

kontrolę tego tematu przez Komisję Rewizyjną.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił powody podjęcia decyzji o anulowaniu 

przeprowadzonego głosowania nad wyborem projektów, po rekomendacji 

komisji, która oceniała projekty budżetu obywatelskiego, że doszło do 

nieprawidłowości.  Wycofana dziś uchwała poczeka na wyniki analizy Komisji 

Rewizyjnej. Podkreślił, że uchwała w sprawie budżetu obywatelskiego jest 

zmieniania praktycznie co roku, aby dopracować zapisy, tak aby odpowiadały 

naszym lokalnym potrzebom.  

 

- Jadwiga Durejko prosiła o informację, jakie jest los zgłoszonych projektów? 

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski odpowiadając radnej J. Durejko wyjaśnił, że 

konsultacje inwestycji budżetu obywatelskiego są pytaniem do mieszkańców, 

jakich inwestycji oczekiwaliby do realizacji. Mieszkańcy, w formie wniosków, 

głosowania, podpowiadają radnym i burmistrzowi, jakich inwestycji oczekują  

w kolejnym roku. Generalnie to decyzją Rady są inwestycje zapisane w danym 

roku budżetowym. Zespół natomiast nie mógł przedstawić miarodajnych 

wyników, a jest to forma konsultacji.   

 

- Jadwiga Durejko (Ad Vocem) wyjaśniła, że inaczej rozumiała wybór projektu  

w ramach budżetu obywatelskiego. Myślała, że muszą zająć się realizacją 

projektu, który wygrał głosowanie, a składający wnioski i organizując się  

w głosowniach, chcieliby aby wygrany projekt był w budżecie.   

 

- Wiesław Natkaniec wyjaśnił, burmistrz przedstawił sprawę formalnie ale radni, 

jako Rada, akceptują te propozycje. Zwrócił uwagę, że obecnie nie ma 

rozstrzygnięcia, jest kwestia jak do tego podejść, bo do kolejnego budżetu nie 
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ma projektów do akceptacji. Zajmie się tym Komisja Rewizyjna i przedstawi 

zalecenia, zabezpieczyć środki,  a na jakie projekty, okaże się po kontroli.   

 

- Witold Zbigniew Perski (Ad Vocem) zwrócił uwagę, że jest rozstrzygnięcie ale 

wadliwe. Od radnych zależy czy to będzie realizowane czy nie.  

 

- Robert Matkowski wyjaśnił, że dla niego liczy się decyzja zespołu, który 

oceniał projekty oraz to co powiedział burmistrz, tym bardziej powinna zająć się 

tym Komisja Rewizyjna.   

 

- Marta Elżbieta Matkowska wyraziła swoją radość tym, że zajmie się tematem 

Komisja Rewizyjna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

Trzcianki kontroli nie przewidzianej w półrocznym planie pracy na II półrocze 

2022 r.  

Uchwała Nr LVI/586/22 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Trzcianki kontroli nie przewidzianej w półrocznym planie pracy na  

II półrocze 2022 r. została podjęta. Uchwała - załącznik nr 20 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 

Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Prankiewicz 

 

Ad 11)  Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy 

Trzcianka na 2023 rok. 

Nikt nie zabrał głosu. 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej 

jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Trzcianka na 2023 

rok. 

Uchwała Nr LVI/587/22 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy 

Trzcianka na 2023 rok została podjęta. Uchwała - załącznik nr 21. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty 

Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz 

Wilant. 

Ad 12) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LII/544/22 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 31 sierpnia 2022 r. w sprawie zamiany nieruchomości 

pomiędzy gminą Trzcianka a Skarbem Państwa w zarządzie Państwowego 

Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Trzcianka. 

Przewodniczący Rady R. Matkowski odczytał opinie komisji, jak w załączniku 

nr 22. 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LII/544/22 Rady Miejskiej Trzcianki 

z dnia 31 sierpnia 2022 r. w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy gminą 

Trzcianka a Skarbem Państwa w zarządzie Państwowego Gospodarstwa 

Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Trzcianka.  

 

Uchwała Nr LVI/588/22 zmieniająca uchwałę Nr LII/544/22 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 31 sierpnia 2022 r. w sprawie zamiany nieruchomości 

pomiędzy gminą Trzcianka a Skarbem Państwa w zarządzie Państwowego 

Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Trzcianka została 

podjęta. Uchwała - załącznik nr 23. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta 

Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, 

Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (1) 

Edward Joachimiak. 

Ad 13)  Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w południowej części miasta Trzcianki 

przy ulicy gen. Władysława Sikorskiego. 

Przewodniczący Rady R. Matkowski odczytał opinie komisji, jak w załączniku 

nr 24. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w południowej części miasta Trzcianki przy 

ulicy gen. Władysława Sikorskiego. 

Uchwała Nr LVI/589/22 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w południowej części miasta Trzcianki 

przy ulicy gen. Władysława Sikorskiego została podjęta. Uchwała - załącznik 

nr 25. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta 

Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, 

Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
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PRZECIW (1) 

Edward Joachimiak. 

Ad 14)  Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLII/445/21 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 28 października 2021 r. w sprawie wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właściciela nieruchomości. 

Przewodniczący Rady R. Matkowski odczytał opinie komisji, jak w załączniku 

nr 26. 

Nikt nie zabierał głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLXLII/445/21 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 28 października 2021 r. w sprawie wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właściciela nieruchomości.  

 

Uchwała Nr LVI/590/22 zmieniająca uchwałę Nr XLXLII/445/21 Rady 

Miejskiej Trzcianki z dnia 28 października 2021 r. w sprawie wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właściciela nieruchomości została podjęta. Uchwała - załącznik nr 27. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, 

Adam Prankiewicz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, 

Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz 

Wilant 

PRZECIW (1) 

Edward Joachimiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marta Elżbieta Matkowska, Czesław Jan Rogosz. 

Ad 15) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLII/379/17 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 30 listopada 2017 r. w sprawie zasad przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  
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z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Przewodniczący Rady R. Matkowski odczytał opinie komisji, jak w załączniku 

nr 28. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLII/379/17 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 30 listopada 2017 r. w sprawie zasad przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Uchwała Nr LVI/591/22 zmieniająca uchwałę Nr XLII/379/17 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 30 listopada 2017 r. w sprawie zasad przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania została podjęta. Uchwała  

- załącznik nr 29. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef 

Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , 

Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta 

Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, 

Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Joachimiak. 

Ad 16) Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

Pisemną informację o pracy burmistrza w okresie między sesjami radni 

otrzymali wraz z  materiałami na sesję. 
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W dyskusji wzięli udział: 

- Tomasz Michał Tomczak w formie oświadczenia, odczytał zapis § 16 ust. 8 

statutu Gminy Trzcianka dot. składania oświadczeń podczas sesji.  

- Krzysztof Wojciech Jaworski uzupełnił swoją informację o pracy między 

sesjami, informując o działaniach gminy związanych w dystrybucją węgla na 

terenie naszej gminy, procedurach związanych z zakupem węgla.   

- Janina Kamińska pytała o możliwości zakupu ekogroszku. 

Ad 17)  Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

Przewodniczący Rady R. Matkowski poinformował, że pisma zamieszczane są 

na zakładce informator eSesja, zwrócił uwagę na dwie informacje Wojewody 

Wielkopolskiego o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie 

stwierdzenia nieważności dwóch uchwał Rady (nr LV/578/22 i LV/579/22  

z 27.10.2022 r.).  

 

Ad 18)  Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- Marcin Andrzej Walkowiak złożył podziękowania pracownikom CUS  

i Burmistrzowi za przystąpienie do projektu „Asystent Osoby 

Niepełnosprawnej” oraz pracownikowi Urzędu Miejskiego Trzcianki pani 

Michalinie Jakubczyk za tworzenie bazy miejsc noclegowych dla osób 

niepełnosprawnych.  

 

- Wincenty Seweryn Kilian pytał o konferencję dot. budowy bieżni przy 

stadionie OSiR, czy przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki 

wiedziała o takiej konferencji, kiedy to się odbyło? 

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski odpowiadając na pytanie radnego, wyjaśnił, że 

umówił się na konferencję z posłem, w momencie kiedy zostały podane wyniki 

konkursu w programie Sportowa Polska. Konferencja odbyła się 2.11.2022 r. 

 

- Marta Elżbieta Matkowska zwróciła się z wnioskiem – prośbą, aby przy złych 

warunkach pogodowych szło za tym działanie, były przygotowane piaskarki do 

zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom. Aplikacja gminy wysyła alerty 

pogodowe, a za tym nie idą działania służb porządkowych. Prosiła aby w miarę 

możliwości działania były podejmowane w odpowiednim czasie.  
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- Robert Matkowski złożył interpelację dot. organizacji widowiska artystyczne-

go „Pod Dachami Paryża”. Interpelacje – stanowi załącznik nr 30. 

 

- Łukasz Michał Walkowiak zwrócił się z prośbą o przeznaczenie środków 

pieniężnych, dedykowanych pierwotnie na budowę bieżni, na budowę boiska 

piłkarskiego pełnowymiarowego ze sztuczną nawierzchnią na stadionie 

piłkarskim w Trzciance. Wniosek złożony na piśmie – załącznik nr 31.  

 

- Wiesław Natkaniec zwrócił się z pytanie, co jeszcze można by zrobić aby 

przekonać radnych  aby zmielili zdanie na temat bieżni, aby temat wrócił na 

kolejnej sesji, szkoda stracić tak duże środki.  

 

Raport przeprowadzonych głosowań – załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Ad 19)  Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący Rady Miejskiej 

Trzcianki Robert Matkowski, zamknął sesję. 

 

 

      Przewodniczący 

                                                         Rady Miejskiej Trzcianki  

                                                          /-/Robert Matkowski  

Przygotował(a): Marzena Domagała 

/-/ insp. Marzena Domagała 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


